



Date: 04 February 2022

التاريخ: 4 فبراير 2022

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
P.O.Box: 9700 Dubai, UAE

السيد / حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
ص.ب: 9700 دبي ، الإمارات العربية المتحدة

**Sub.: Notification of Change of Date of
Annual General Meeting**

**الموضوع: الإفصاح عن تعديل تاريخ الجمعية
العمومية**

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد ،،،

With reference to the above subject matter, please be informed that the Board of Directors of Dubai Islamic Bank has resolved bypassing to change the date of the AGM to be held on Tuesday, 01 March 2022 and if the quorum is not met in the first meeting, a second meeting shall take place on Tuesday, 08 March 2022.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نود أن نحيطكم علماً بأن مجلس إدارة بنك دبي الإسلامي قد قرر بالتمريض على تغيير تاريخ انعقاد الجمعية العمومية لتتعد في يوم الثلاثاء الموافق 1 مارس 2022م، وفي حال عدم اكتمال النصاب القانوني في الاجتماع الأول فسيكون الاجتماع الثاني للجمعية العمومية في يوم الثلاثاء الموافق 8 مارس 2022.

This disclosure supersedes previous disclosure dated 25 January 2022 on the matter of AGM Date.

نود التنويه بأن هذا الإفصاح يَجِب ما سبقه من إفصاح بتاريخ 25 يناير 2022 فيما يخص تاريخ انعقاد الجمعية العمومية للبنك.

Yours sincerely

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام



محمد وهب
أمين سر مجلس الإدارة
بنك دبي الإسلامي
Mohamed Wahb
Board Secretary
Dubai Islamic Bank